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Zápisnica zo 112. zasadnutia Slovenskej rektorskej konferencie 

konaného dňa 20. decembra 2023 kombinovane 

 

Prítomní: 

Prezenčne  

• doc. Ing. Ľuboš Cibák, PhD. MBA 

• prof. Ing. Ján Čelko, CSc. 

• prof. Ing. Ferdinand Daňo, PhD. 

• doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. 

• doc. Ing. Vladimír Hiadlovský, PhD.  

• doc. Mgr. Bohunka Koklesová, PhD. 

• Dr. h. c. prof. PaedDr. Tomáš Lengyelfalusy, PhD. 

• Dr. h. c. doc. Ing. Peter Lošonczi, PhD., MBA, MSc. 

• Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 

• prof. MgA. Ing. Michal Murin, ArtD. 

• Dr. h. c. prof. Ing. Peter Plavčan, CSc. 

• Dr. h. c. prof. Ing. Juraj Stern, PhD. 

• prof. RNDr. Libor Vozár, CSc. 

Dištančne 

• doc. Ing. Klaudia Halászová, PhD. 

• Dr. habil. PaedDr. György Juhász, PhD. 

• Dr. h. c.  prof. Ing. Rudolf Kropil, PhD. 

• prof. Ing. Peter Mesároš, PhD. 

• prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. 

• prof. MUDr. Daniel Pella, PhD. 

• prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD. 

• prof. PhDr. Martin Šmatlák 

 

Ospravedlnení: 

• doc. Samuel Abrahám, PhD.  

• doc. Ing. Jaroslav Demko, CSc. 

• Dr. h. c. prof. Ing. Edita Hekelová, PhD. 

• Dr. h. c. prof. PhDr. Peter Kónya, PhD. 

• prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. 

• doc. Ing. Jozef Puttera, CSc. 

• Dr. h. c. doc. ThDr. PaedDr. Marek Storoška, DrSc. 

• Dr. h. c. prof. MUDr. Peter Šimko, CSc.  

• prof. JUDr. Marek Števček, DrSc. 

 

Hostia: 

• prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

• JUDr. Ing. Andrej Horský, PhD. 

• JUDr. Michal Káčerík, PhD. 

• prof. Mgr. Martin Kanovský, PhD. 

• doc. Ing. Peter Viest, CSc. 

• JUDr. Marcel Vysocký, PhD. 

• Mgr. Róbert Zsembera 

 

Rokovanie Slovenskej rektorskej konferencie („SRK“) viedol prezident SRK Vladimír 

Hiadlovský („prezident SRK“).  
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K bodu 1 – Otvorenie a schválenie návrhu programu  

 

Prezident SRK privítal na zasadnutí členov SRK a hostí, osobitne štátneho tajomníka 

Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR („MŠVVaŠ SR“) Róberta Zsemberu a jeho 

tím. Na úvod SRK venovala minútu ticha za nedávno zosnulých Martinu Lubyovú, ministerku 

školstva, vedy, výskumu a športu SR v rokoch 2017 až 2020 a Stanislava Kmeťa, rektora 

Technickej univerzity v Košiciach v rokoch 2015 – 2023.  

 

Prezident SRK osobitne privítal novovymenovaných rektorov Petra Mésároša z Technickej 

univerzity v Košiciach, Daniela Pellu z Univerzity P. J. Šafárika v Košiciach a Martina 

Šmatláka z Vysokej školy múzických umení v Bratislave. 

 

Následne prezident SRK informoval o procedurálnom postupe. Podľa webového sídla 

MŠVVaŠ SR a informácií poskytnutých členmi má SRK ku dňu rokovania spolu 30 členov a to 

19 členov z verejných, 2 členov zo štátnych a 9 členov zo súkromných vysokých škôl. Na 3 

vysokých školách sú poverení rektori, ktorí nie sú členmi SRK, ale boli pozvaní na zasadnutie 

ako hostia. SRK je schopná sa uznášať, ak je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov 

SRK. Na začiatku zasadnutia prezident SRK konštatoval uznášaniaschopnosť, prítomných bolo 

20 členov SRK, z nich bolo prezenčne prítomných 13 členov a dištančne 7. Na rokovaní sa 

zúčastnilo spoločne 21 členov, 13 prezenčne a 8 dištančne. Pre potreby hlasovania podľa štatútu 

SRK platného od 6. júna 2019 má každý rektor jeden hlas (čl. 4 ods. 2), okrem rokovania 

o poskytovaní finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu podľa čl. 4 ods. 4, ktorý je 

naviazaný na čl. 2 ods. 2 písm. c) (t. j. vyjadrenie k návrhu metodiky a k určeniu dotácie zo 

štátneho rozpočtu pre verejné vysoké školy) – bod 2 programu.  

 

V hlasovaní, ak ide o zmenu štatútu, voľby a odvolania prezidenta/viceprezidenta SRK, sa 

vyžaduje kladné vyjadrenie nadpolovičného počtu všetkých členov (aktuálne min. 16). 

Uznesenie SRK je platné, ak sa zaň v hlasovaní vyjadrí kladne nadpolovičný počet prítomných 

členov SRK (aktuálne min 11 kladných vyjadrení). Pri hlasovaní podľa čl. 4 ods. 3 sa vyžaduje 

súhlas nadpolovičnej väčšiny prítomných rektorov verejných a štátnych vysokých škôl. SRK 

sa na zasadnutiach štandardne uznáša aklamačne zdvihnutím ruky. O personálnych otázkach 

SRK hlasuje na zasadnutí tajne.  

 

Prezident SRK navrhol nové personálne zloženie volebnej a mandátovej komisie SRK, ktorá 

zabezpečuje priebeh volieb a overuje hlasovania počas rokovania. Za členov navrhol rektorku 

Bohunku Koklesovú a rektorov Petra Lošoncziho a Olivera Moravčíka. Navrhovaní súhlasili, 

nikto nepredložil iný návrh. Prezident SRK dal hlasovať o zložení volebnej a mandátovej 

komisie SRK (prítomní boli 20 členovia SRK). 

➢ SRK schválila za členov volebnej a mandátovej komisie SRK rektorov Bohunku 

Koklesovú, Petra Lošoncziho a Olivera Moravčíka. 

(za: 18, zdržali sa: 2, proti: 0). 

Prezident SRK navrhol členov návrhovej komisie na 112. zasadnutie SRK a to z prítomných 

členov prezídia SRK Vladimíra Hiadlovského, Ferdinanda Daňa, Tomáša Lengyelfalusyho a 

spomedzi prítomných  členov SRK v abecednom poradí rektorov Jána Čelka, Olivera 

Moravčíka, Michala Murina a Libora Vozára. Navrhovaní súhlasili, členovia SRK nepredložili 

žiaden ďalší návrh. Prezident SRK dal hlasovať o zložení celej návrhovej komisie na 112. 

zasadnutie SRK (prítomní boli 20 členovia SRK). 

➢ SRK schválila členov návrhovej komisie na 112. zasadnutie SRK jednomyseľne. 

Prezident SRK navrhol za overovateľov zápisnice zo 112. zasadnutia SRK v abecednom poradí 

Olivera Moravčíka a Libora Vozára. Navrhovaní súhlasili, členovia SRK nepredložili žiaden 
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ďalší návrh. Prezident SRK dal hlasovať o navrhovaných overovateľoch zápisnice (prítomní 

boli 20 členovia SRK). 

➢ SRK schválila overovateľov zápisnice zo 112. zasadnutia SRK jednomyseľne. 

Prezident SRK predložil návrh programu 112. zasadnutia SRK:  

1) Otvorenie a schválenie návrhu programu 

2) Financovanie vysokého školstva v roku 2024 

a) Návrh dotácie zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2024 

b) Návrh metodiky na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám 

na rok 2024 

c) Výkonnostné zmluvy 

3) Rozličné       

 

Do diskusie k návrhu programu sa nikto neprihlásil a nepredložil ani návrh na doplnenie. 

Prezident SRK dal hlasovať o predloženom návrhu programu (prítomní boli 20 členovia SRK).  

➢ SRK schválila návrh programu 112. zasadnutia SRK jednomyseľne. 

 

Schválený program 112. zasadnutia SRK 

1) Otvorenie a schválenie návrhu programu 

2) Financovanie vysokého školstva v roku 2024 

a) Návrh dotácie zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2024 

b) Návrh metodiky na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu verejným vysokým 

školám na rok 2024 

c) Výkonnostné zmluvy 

3) Rozličné  

 

K bodu 2 – Financovanie vysokého školstva v roku 2024 

 

Štátny tajomník MŠVVaŠ SR Róbert Zsembera tlmočil ospravedlnenie ministra školstva 

Tomáša Druckera, ktorý po rokovaní vlády SR participoval aj na rokovaní Národnej rady SR 

(„NR SR“). Informoval o rannej tlačovej konferencii ministra a predsedu výkonnej rady 

Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo Roberta Redhammera, na ktorej 

informovali o priebehu externého hodnotenia národnej autority Európskou agentúrou pre 

zabezpečenie kvality vo vysokom školstve - ENQA. 

 

V súvislosti s financovaním vysokého školstva štátny tajomník informoval o prebiehajúcom 

procese schvaľovania návrhu zákona o štátnom rozpočte, ktorý je mediálne známy ako lex 

konsolidácia a o príprave metodiky a rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu verejným vysokým 

školám na rok 2024. Výkonnostné zmluvy, ako míľnik Plánu obnovy a odolnosti, ostali 

zachované, ale procesne boli inkorporované do dotačných zmlúv, ktoré uzatvára ministerstvo 

s každou verejnou vysokou školou. Metodika na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu 

verejným vysokým školám na rok 2024 je aktualizáciou minuloročnej. Návrh bol zverejnený 

na webovom sídle ministerstve školstva 14. decembra a dnešným dňom končí jeho 

pripomienkovanie pre orgány reprezentácie. Samotné dotačné zmluvy s verejnými vysokými 

školami môžu byť podpísané až po schválení zákona o štátnom rozpočte. Očakáva, že sa tak 

stane do konca roka 2023. Informoval tiež o novom spôsobe realizácie cieľov programového 

vyhlásenia vlády, ktoré budú riadené ako projekty. V nasledujúcich dňoch a týždňoch budú 

kreované pracovné skupiny, do ktorých budú pozvané aj orgány reprezentácie. Dodal, že SRK 

má byť prizvaná ku každému strategickému rozhodnutiu.  

 

Štátny tajomník Róbert Zsembera zhodnotil výšku výdavkov na vysoké školy, ktorá stále nie 

je uspokojivá a pokrýva výdavky len na chod škôl. Zatiaľ nemôžeme hovoriť o rozvoji. 
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Ministerstvo financií SR má zámer analyticky zhodnotiť prínos vysokých škôl pre spoločnosť 

a v tejto súvislosti požiadal vysoké školy o spoluprácu. Ak bude výsledné hodnotenie priaznivé, 

očakáva ďalší nárast. MŠVVaŠ SR plánuje v roku 2024 zverejniť špeciálnu výzvu na zvýšenie 

atraktívnosti a PR vysokých škôl. Druhá výzva sa zameria na podporu duševného zdravia. 

V kontexte plánovaného navýšenia rozpočtu na verejné vysoké školy v roku 2024 upozornil na 

nárast výdavkov na služby pre študentov a na regulované ceny energií.  

 

Prezident SRK predložil okruhy otázok vyplývajúcich z písomných pripomienok predložených 

viacerými členmi SRK. Požiadal o objasnenie podmienok uzatvorenia výkonnostných zmlúv, 

ako aj o časové hľadisko. Upozornil na nadchádzajúce obdobie vianočných sviatkov 

a dovoleniek a potrebu dohody na dátume podpisu zmlúv. Poukázal na požiadavku viacerých 

členov znížiť váhu kritéria VER 2022 a na nesúhlas so spôsobom implementácie kritéria 

excelentné pracoviská. Štátny tajomník poukázal na časovú tieseň súvisiacu s nástupom novej 

vlády SR a preberaním agendy. Pri príprave návrhov na financovanie na rok 2025 plánuje 

postupovať s dostatočným časovým predstihom. Kritérium VER 2022 súvisí s Plánom obnovy 

a odolnosti. Ďalšie hodnotenie (VER 2027) má byť rozšírené aj o dopady výstupov, hodnotený 

má byť aktuálny a nie minulý stav vedeckého poznania. Prezident SRK doplnil, že SRK 

nepozná ani novelizované znenie Smernice č. 48/2023 o merateľných ukazovateľoch zmlúv o 

poskytnutí dotácie verejným vysokým školám a požiadal o jej zverejnenie pred zaslaním 

návrhov zmlúv. Štátny tajomník prisľúbil urýchlene zverejniť novelu smernice, dodal, že 

ministerstvo ponechalo len jeden typ plnenia ukazovateľov a to štandardné, tzv. ambiciózne 

ciele boli zrušené. 

 

Prezident SRK otvoril diskusiu, v ktorej vystúpili: Oliver Moravčík, Róbert Zsembera, Juraj 

Stern, Martin Kanovský, Jozef Habánik, Peter Viest, Ján Čelko, Bohunka Koklesová, Michal 

Murin, Daniel Pella, Vladimír Hiadlovský, Rudolf Kropil, Peter Plavčan, Peter Mesároš, Libor 

Vozár, Andrej Horský, Peter Lošonczi 

 

V diskusii rektor Oliver Moravčík požiadal zvýšiť sumu pre študentov so špecifickými 

potrebami. Rektor Juraj Stern požiadal o osobitné prijatie rektorov súkromných vysokých škôl 

a o podporu zo štátneho rozpočtu pre ich študentov. Riaditeľ odboru stratégií a koncepcií vedy, 

výskumu a vysokých škôl Martin Kanovský doplnil, že v súbore merateľných ukazovateľov 

pribudli povinné ukazovatele, novela smernice predpokladá len jednu úroveň plnenia výkonu 

ukazovateľov. Podľa doterajších diskusií so zástupcami  verejných vysokých škôl si tieto mali 

všetky výkonové parametre nastaviť realisticky. Odporučil dosahovanie pokroku pomalými 

krokmi. Rektor Jozef Habánik žiadal o vysvetlenie nastavenia pomeru pridelenia objemu 

finančných prostriedkov na plnenie merateľných ukazovateľov zahrnutých do výkonnostných 

zmlúv v pomere 55 % z celkovej sumy na prvku 077 11 03 a 45 % na prvku 077 11 01. Zaujímal 

sa, či používanie prostriedkov je viazané týmto pomerom. Peter Viest z ministerstva školstva 

informoval o aktualizácii dát v metodike pre výkonnostné zmluvy od posledného zverejnenia. 

Taktiež upozornil, že Štátna pokladnica bude od 1. januára 2024 pracovať v novej programovej 

štruktúre a preto bola takto upravená aj metodika. Údaje k výkonnostným zmluvám uvedené 

v metodike na roky 2025 a 2026 sú informatívne. Doplnil, že podpora študentov so 

špecifickými potrebami môže byť navýšená zo zdrojov vysokých škôl.  

 

Rektor Oliver Moravčík doplnil, že aktuálne chýbajú dostatočné informácie k výberu 

merateľných ukazovateľov na ďalšie roky a vysoké školy si nedokážu vypracovať presnejšie 

analýzy. Štátny tajomník poukázal na možnosť úpravy merateľných ukazovateľov pri príprave 

metodiky na rok 2025. V súvislosti s požadovaným termínom podpisu dotačných zmlúv na rok 

2024 uviedol, že by sa tak mohlo stať do 29. decembra 2023. Riaditeľ Martin Kanovský doplnil, 

že použitie financií verejnou vysokou školou je voľné, rozdelenie podľa prvkov nie je viazané. 

Rektor Ján Čelko podporil názor rektora Olivera Moravčíka. Upozornil na chybovosť 
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používaných dát a aktuálna časová tieseň znevýhodňuje vysoké školy. Požiadal o vysvetlenie 

postupu hodnotenia plnenia ukazovateľov. Riaditeľ Martin Kanovský odpovedal, že 

ministerstvo vyhodnotí plnenie a na alikvótnú časť vyplatí sumu. Používané dáta vychádzali 

z roku 2022. Rok 2023 označil zatiaľ za prázdny. Ministerstvo údaje ešte zbiera a bude ich 

analyzovať, aby zistilo trendy. 

 

Rektorka Bohunka Koklesová upozornila na problémy umeleckých vysokých škôl 

s Centrálnym registrom evidencie umeleckej činnosti a požiadala o nápravu. Doterajšie 

rokovania s generálnym riaditeľom Centra vedecko technických informácií SR („CVTI SR“)  

vzhľadom na jeho nedostatočné kompetencie nepriniesli riešenie. Doplnila, že v súčasnosti nie 

je možné objektívne hodnotenie umeleckých výkonov a teda nebude možné ani napĺňať 

požiadavky vyhlášky. Žiadosť podporil aj rektor Michal Murin. Štátny tajomník potvrdil 

odvolanie generálneho riaditeľa CVTI SR a prisľúbil zvolať samostatné rokovanie s rektormi 

umeleckých vysokých škôl v januári 2024. Doplnil, že ministerstvo školstva bude tiež 

upravovať prechodné ustanovenia novely vysokoškolského zákona týkajúce sa procesov 

zabezpečovania kvality a ďalšie identifikované problematické ustanovenia, ktoré však 

nešpecifikoval. Rektor Daniel Pella zdôraznil potrebu motivujúcich merateľných ukazovateľov 

vo výkonnostných zmluvách a uvítal odstránenie neúnosných ukazovateľov.  

 

Prezident SRK Vladimír Hiadlovský vyzdvihol nárast financií oproti roku 2023 a vyjadril 

nádej, že sa ministerstvu podarí udržať tento trend a pripravenosť SRK spolupracovať. Štátny 

tajomník zdôraznil potrebu, aby boli všetky vysoké školy v tomto jednotné. Útvar hodnoty za 

peniaze musí identifikovať, že má význam investovať do vysokého školstva. Viceprezident 

Rudolf Kropil tiež vyjadril spokojnosť s nárastom financií na rok 2024 a predložil konkrétne 

pripomienky technického rázu, ktoré by mohlo ministerstvo zohľadniť v metodike na rok 2025. 

Štátny tajomník reagoval, že zvažuje otvoriť diskusiu o znižovaní pomeru počtu študentov 

a publikačných výstupov. Rektor Peter Plavčan podporil požiadavku poskytnúť zo štátneho 

rozpočtu finančnú podporu aj súkromným vysokým školám a to v súlade s § 91 

vysokoškolského zákona a cez dotáciu na rozvojové prostriedky. Štátny tajomník neodmietol 

podporu aj pre súkromné vysoké školy, ale len z prípadných navýšených zdrojov. Rektor Peter 

Mesároš ocenil tendenciu zvyšovať financie na vysoké školy a možnosť individuálne si 

definovať vlastnú kvalitu. Rektor Libor Vozár upriamil pozornosť na rast ďalších výdavkov 

vysokých škôl ako zamestnávateľov a to na nárast odvodov a na rekreačné poukazy. Rektor 

Peter Lošonczi sa pripojil k požiadavke kolegov podporiť aj súkromné vysoké školy. Na záver 

diskusie prezident SRK zhrnul pripomienky členov SRK, osobitne aj požiadavku rektorov 

umeleckých vysokých škôl a žiadosť o individuálne rokovanie s rektormi súkromných 

vysokých škôl. Uvítal by aj čo najskoršie stretnutie SRK s ministrom školstva najmä ohľadne 

napĺňania programového vyhlásenia vlády. Štátny tajomník zaželal členom SRK príjemné 

prežitie vianočných a novoročných sviatkov. Následne hostia z ministerstva školstva opustili 

rokovaciu miestnosť.  

 

Prezident SRK Vladimír Hiadlovský predložil na základe diskusie návrh vyjadrenia SRK k 

metodike na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu pre verejné vysoké školy a k určeniu 

dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2024, ktoré bolo upravené priamo na zasadnutí členmi 

návrhovej komisie, ako aj prítomnými členmi SRK. Súčasťou vyjadrenia sú pripomienky 

predložené vysokými školami v osobitnej prílohe. 

 

K návrhu vyjadrenia SRK vystúpili: Bohunka Koklesová, Libor Vozár, Oliver Moravčík, Ján 

Čelko, Jozef Habánik, Vladimír Hiadlovský, Daniel Pella, Rudolf Kropil, René Bílik.  

 

Prezident SRK následne dal hlasovať o upravenom návrhu vyjadrenia SRK. Hlasovať o návrhu 

mohli podľa štatútu SRK (čl. 4 ods. 3) rektori verejných a štátnych vysokých škôl. Počas 
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hlasovania o návrhu vyjadrenia boli prítomní 13 členovia SRK z verejných vysokých škôl (7 

prezenčne a 6 dištančne). Rektori štátnych vysokých škôl neboli prítomní. Návrh vyjadrenia 

SRK, o ktorom sa hlasovalo: 

 

1. Slovenská rektorská konferencia („SRK“) podporuje úsilie ministra školstva, vedy, 

výskumu a športu Slovenskej republiky zvýšiť úroveň financovania vzdelávania zo štátneho 

rozpočtu a víta významné medziročné navýšenie financií na vzdelávanie, vedu a výskum, 

ktoré schválila vláda SR v návrhu rozpočtu verejnej správy na roky 2024 až 2026.  

2. SRK žiada, aby trend navyšovania výdavkov na vysoké školy, vedu a výskum pokračoval aj 

v nasledujúcich rokoch v záujme čo najskoršieho dosiahnutia priemeru financovania 

vysokého školstva, vedy a výskumu v Európskej únii.  

3. SRK k návrhu metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na 

rok 2024 predkladá viaceré pripomienky vysokých škôl, ktoré zasielame v osobitnej prílohe. 

4. SRK žiada Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR („MŠVVaŠ SR“) oznámiť 

vysokým školám v termíne do 22. decembra 2023 presný dátum podpisu dotačných zmlúv. 

5. SRK žiada MŠVVaŠ SR, aby návrh na určenie dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2025 

a návrh príslušnej metodiky predložilo orgánom reprezentácie vysokých škôl s dostatočným 

časovým predstihom na vyjadrenie. 

➢ SRK schválila vyjadrenie SRK k metodike na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu 

pre verejné vysoké školy a k určeniu dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2024 

jednomyseľne. 

 

Schválené vyjadrenie SRK k metodike na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu pre 

verejné vysoké školy a k určeniu dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2024 

 

1. Slovenská rektorská konferencia („SRK“) podporuje úsilie ministra školstva, vedy, 

výskumu a športu Slovenskej republiky zvýšiť úroveň financovania vzdelávania zo 

štátneho rozpočtu a víta významné medziročné navýšenie financií na vzdelávanie, vedu a 

výskum, ktoré schválila vláda SR v návrhu rozpočtu verejnej správy na roky 2024 až 2026.  

2. SRK žiada, aby trend navyšovania výdavkov na vysoké školy, vedu a výskum pokračoval 

aj v nasledujúcich rokoch v záujme čo najskoršieho dosiahnutia priemeru financovania 

vysokého školstva, vedy a výskumu v Európskej únii.  

3. SRK k návrhu metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám 

na rok 2024 predkladá viaceré pripomienky vysokých škôl, ktoré zasielame v osobitnej 

prílohe. 

4. SRK žiada Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR („MŠVVaŠ SR“) oznámiť 

vysokým školám v termíne do 22. decembra 2023 presný dátum podpisu dotačných zmlúv. 

5. SRK žiada MŠVVaŠ SR, aby návrh na určenie dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2025 

a návrh príslušnej metodiky predložilo orgánom reprezentácie vysokých škôl 

s dostatočným časovým predstihom na vyjadrenie. 

 

 

 

K bodu 3 - Rozličné 

 

Do bodu sa nikto zo zúčastnených neprihlásil. 

 



Strana 7 z 8 

 

Prezident SRK Vladimír Hiadlovský sa poďakoval hostiteľovi zasadnutia rektorovi 

Ekonomickej univerzity v Bratislave a viceprezidentovi SRK Ferdinandovi Daňovi. Členom 

SRK sa poďakoval za účasť a za spoluprácu počas celého roka a zaželal všetkým príjemné 

prežitie vianočných sviatkov a úspešný nový rok 2024. Následne ukončil rokovanie. Termín a 

miesto ďalšieho zasadnutia SRK budú oznámené ad hoc. 

 

V Bratislave 20. decembra 2023  

 

Zapísala: Mgr. Mária Čikešová, PhD. 

 

 

 

Schválil: ............................................................. 

            doc. Ing. Vladimír Hiadlovský, PhD. 

      prezident Slovenskej rektorskej konferencie 

 

                

 

Overil: .......................................................                Overil:....................................................... 

Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík         prof. RNDr. Libor Vozár, CSc. 
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Príloha č. 1 

 

Vyjadrenie Slovenskej rektorskej konferencie k  

metodike na určovanie dotácie zo štátneho rozpočtu pre verejné vysoké školy a k 

určeniu dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2024 

prijaté na 112. zasadnutí SRK 20. 12. 2023 

 

1. Slovenská rektorská konferencia („SRK“) podporuje úsilie ministra školstva, vedy, 

výskumu a športu Slovenskej republiky zvýšiť úroveň financovania vzdelávania zo štátneho 

rozpočtu a víta významné medziročné navýšenie financií na vzdelávanie, vedu a výskum, 

ktoré schválila vláda SR v návrhu rozpočtu verejnej správy na roky 2024 až 2026.  

2. SRK žiada, aby trend navyšovania výdavkov na vysoké školy, vedu a výskum pokračoval 

aj v nasledujúcich rokoch v záujme čo najskoršieho dosiahnutia priemeru financovania 

vysokého školstva, vedy a výskumu v Európskej únii.  

3. SRK k návrhu metodiky rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na 

rok 2024 predkladá viaceré pripomienky vysokých škôl, ktoré zasielame v osobitnej 

prílohe. 

4. SRK žiada Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR („MŠVVaŠ SR“) oznámiť 

vysokým školám v termíne do 22. decembra 2023 presný dátum podpisu dotačných zmlúv. 

5. SRK žiada MŠVVaŠ SR, aby návrh na určenie dotácie zo štátneho rozpočtu v roku 2025 

a návrh príslušnej metodiky predložilo orgánom reprezentácie vysokých škôl 

s dostatočným časovým predstihom na vyjadrenie. 

 

 

20. decembra 2023      doc. Ing. Vladimír Hiadlovský, PhD. 

     prezident SRK 

 


